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Abstract (en)
The method involves storing toll specific information of a mobile radio communication device (1) in a database of a computer unit (7). The transferred
data is linked with the specific toll information, where the data is transmitted to a control unit of a supplier of a stationary and mobile component of
toll controlling unit. A radio cell (2), particularly a micro cell or a pico cell (8) is assigned to each component of toll controlling unit. A location area
code is provided for indicating the current position of the cell. The data exchange takes place between the vehicle and the cell. An independent
claim is also included for a system for recording toll-requiring motor vehicles on toll-requiring traffic routes and for supplying information of the
detected motor vehicles.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Erfassung von mautpflichtigen Kraftfahrzeugen auf mautpflichtigen Verkehrswegen und zur Bereitstellung
von Informationen über die erfassten Kraftfahrzeuge, wobei an oder auf den mautpflichtigen Verkehrswegen stationäre und/oder teilmobile
Mautkontrolleinrichtungen vorgesehen sind und wobei jeder stationären und/oder teilmobilen Mautkontrolleinrichtung eine Funkzelle, insbesondere
eine Mikro- oder Piko-Zelle, zugeordnet ist, der ein individueller Location Area Code zugewiesen ist, der die aktuelle Position der Funkzelle angibt.
Ferner betrifft die Erfindung ein System zur Erfassung von mautpflichtigen Kraftfahrzeugen auf mautpflichtigen Verkehrswegen und zur Bereitstellung
von Informationen über die erfassten Kraftfahrzeuge, mit stationären und/oder mobilen Mautkontrolleinrichtungen.
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